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ZÁPIS č. 01/2018 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok a riešenie problémov s neprispôsobivými 

občanmi pri MsZ Brezno konaného dňa  25.01. 2018  na Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  
 

Členovia komisie: 

Predseda komisie: Ing. Vladimír Strmeň 

Členovia komisie: Ing. Milan Kováčik,  Ing. Jozef Brveník, Igor Muco, Michal Medveď,  
                              Marián Kupka,  npor. Marek Kirdaj,  

 

 
Sekretár komisie:  Katarína Križianová 
 
Ospravedlnení:     JUDr. Marián Holý, Viliam Hláčik 

 
 

Neprítomní: 
  

Ostatní prítomní: 
podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  
 

Rokovanie viedol:  Ing. Vladimír Strmeň, predseda komisie pre verejný poriadok a riešenie 
problémov s neprispôsobivými občanmi (ďalej len „komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 
komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Rôzne  

4. Záver 

 
 
Bod č. 1/ 
Otvorenie 
Zasadnutie komisie otvoril predseda  Ing. Vladimír Strmeň a privítal všetkých prítomných, 
ktorých oboznámil s programom zasadnutia. 

Číslo spisu: Brezno 

2018-17/2 26.01. 2018  
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Bod č. 2/ 
Kontrola plnenia uznesení  
Uznesenia komisie sú splnené. Uznesenie č. 15/2017 zo dňa 13.12. 2017 bolo schválené. 
 

Bod č. 3/ 
Rôzne 
p. Kupka: 

- vyjadril nesúlad medzi Technickými službami a zimnou údržbou, nakoľko vyjadril 
nespokojnosť ohľadne zimnej údržby (pluhovanie snehu). Kiepku má pluhovať p. Tajboš, ale 
sa stáva, že je často nevypluhovaná, ako napr. 18 až 20.1. nebolo zabezpečené odhŕňanie 
snehu v častiach Židlovo, Kiepka, Lichardova ul. čo potvrdil aj p. Medveď, 

- bolo by dobré na TS zriadiť záhradníka špecialistu, 
- volebné obvody, počet poslancov. Predseda komisie odpovedal, že rozdelenie volených 
obvodov a počet poslancov bude riešiť MsZ zákonom stanovenom časovom limite, 

- sa informoval na stav novej kompostárne a jej realizáciu a navrhol dočasne umiestniť 
chýbajúce panely na Vrbovej ulici, pretože sa tam nedá dostať v nepriaznivom počasí.  
 
Bod č. 4/ 
Záver 
Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 16:30 

h. ukončil zasadnutie komisie.  
 

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Ing. Vladimír Strmeň                                 Katarína Križianová 

predseda komisie                                                                  sekretár komisie 
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